
Z Á P I S N I C A 

z členskej schôdze SKŠSP konanej dňa 20.8.2023 o 14.00 hod v priestoroch Hotela Vršky v Závadke nad 
Hronom.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program:  

1. Otvorenie schôdze  
2. Doplnenie a schválenie programu členskej schôdze, návrh na zapisovateľa 

3. Kontrola uznesení z členskej schôdze zo dňa 11.11.2022  

4. Správa o činnosti klubu za rok 2022 

5. Správa o hospodárení za rok 2022 

6. Návrh rozpočtu na rok 2024 

7. Diskusia, voľné návrhy 

8. Návrh na schválenie uznesenia členskej schôdze  
9. Záver  

 

1. Členskú schôdzu otvoril Ing. Tibor Križan, predseda klubu. Konštatoval, že je prítomných 10 riadnych 

členov a 5 asociovaných členov. Na členskej schôdzi nebola prítomná nadpolovičná väčšina členov výboru 
klubu. 

2. Program členskej schôdze nebol doplnený o nový bod. Za schválenie programu schôdze hlasovalo 10 

prítomných riadnych členov klubu. Za zapisovateľku bola zvolená Naďa Liptaj Kašťáková. 

3. Predseda klubu prečítal uznesenia z výročnej členskej schôdze zo dňa 11.11.2022 a konštatoval, že 
všetky uznesenia sú splnené a po schválení boli uvedené do praxe.  

4. Správu o činnosti klubu za rok 2022 predniesol predseda klubu. Konštatoval, že aktivity vyplývajúce z 
poslania klubu (zabezpečovať rozvoj, chov, výcvik a propagáciu čistokrvných psov plemien appenzellský 
salašnícky pes, bernský salašnícky pes, entlebuchský salašnícky pes a veľký švajčiarsky salašnícky pes a 
zabezpečovať riadenie a organizáciu chovu salašníckych psov, organizovanie chovateľských akcií, výstav, 
bonitácií a ďalších kynologických aktivít, vrátane podpory a rozvoja kynologicko – športových aktivít) boli 

pozitívne ovplyvnené post pandemickou situáciou Covid-19. Uvoľnenie hygienických opatrení prinieslo 

zvýšený záujem o klubovú a chovateľskú činnosť. Prejavilo sa to zvýšeným počtom členov cca o 50 členov 
a zvýšeným počtom prihlásených jedincov na klubové vástavy cca o 30. Klub zabezpečil svoje poslanie 

prostredníctvom zrealizovania dvoch klubových výstav, troch bonitácii a výcvikového tábora. Predseda 

klubu oboznámil prítomných s počtom vrhov a počtom šteniat podľa jednotlivých plemien v roku 2022. 

Správa o činnosti klubu bola schválená 10 prítomnými riadnymi členmi.  

5. Správu o hospodárení klubu v roku 2022 predniesol predseda klubu. Konštatoval, že za rok 2022 boli 

klubové príjmy vo výške 14 651,62 € a výdavky vo výške  20 860,03 €, klub hospodáril so stratou 6 026,41  

€. Stav peňažných prostriedkov na klubovom účte k 1.1.2022 bol 19 882,68 € (na bežnom účte 13 960,72 

€, v pokladni 5 809,90 € ) a k 31.12.2022 14 076,27 €. Predseda klubu oznámil, že revízor klubu uskutočnil 
kontrolu hospodárenia dňa 26.7.2023, vypracoval Zápis z revízie hospodárenia SKŠSP, následne tento 
zápis prečítal prítomným. Predseda klubu dal hlasovať o Správe o hospodárení. Správa o hospodárení 
klubu za rok 2022 bola schválená 10 prítomnými riadnymi členmi. Boli diskutované možnosti zvýšenia 
povedomia o klube, členskej základne, možnosti zvýšenia príjmu z 2% daní, zvýšenie výstavných a 
členských poplatkov. Účastníčka schôdze z ČR poukázala na príklad z českého klubu švajčiarskch 
salašníckych psov KSSP, v ktorom sú chovatelia povinní nahlasovať klubu nových majiteľov šteniatok 
a týmto následne do 7 dní zašle KSSP informácie o možnosti vstupu do KSSP.  



6. Návrh rozpočtu na rok 2024 predniesol predseda klubu, celkové plánované výdavky v roku 2024 sú 
navrhnuté vo výške 13 400,00 €. Adriana Jergušová navrhla zvýšiť plánovaný rozpočet na rok 2024 aspoň 
na výšku plánovaných výdajov v roku 2023. Tiež bolo navrhnuté zaoberať sa otázkou zvýšenia členského 
poplatku a možnosti hlasovania v elektronickej forme („online“, „tiché hlasovanie“).  

7. V tomto bode Adriana Jergušová navrhla zmenu termínu klubovej výstavy, ktorá sa štandardne koná 
koncom mája, na termín v priebehu apríla alebo začiatkom mája. Taktiež bolo navrhnuté, aby sa druhá 
klubová výstava konala koncom septembra, nie začiatkom. Posun druhej klubovej výstavy bol schválený 

10 prítomnými riadnymi členmi. 

Diskutovalo sa o spoločnej klubovej prechádzke na Chate Zbojská v termínoch október 2023 alebo 
november 2023. 

Bolo navrhnuté, aby sa riešilo prihlasovanie na klubových výstavách do triedy Mimo konkurencie. 

Na záver predseda klubu poďakoval prítomným za aktívnu účasť na tejto členskej schôdzi.  

 

Uznesenia:  

1. Členská schôdza schvaľuje program členskej schôdze.  
2. Členská schôdza schvaľuje Správu o činnosti klubu za rok 2022. 

3. Členská schôdza schvaľuje Správu o hospodárení za rok 2022. 

4. Členská schôdza ukladá výboru klubu požiadavku, aby sa zaoberal otázkou navýšania klubových 
príjmov s dôrazom na ročný členský poplatok. 

5. Členská schôdza ukladá výboru klubu požiadavku, aby sa zaoberal otázkou zmeny rozpočtu na 
rok 2024 (navýšenie plánovaných výdajov). 

6. Členská schôdza ukladá výboru klubu požiadavku, aby sa zaoberal otázkou zmeny „májovej“ 
klubovej výstavy, termínom prechádzky na Chate Zbojská a prihlasovaním do triedy Mimo 
konkurencie. 

 

 

Zapísala: Mgr. Naďa Liptaj Kašťáková 

Overovateľ: Ing. Tibor Križan  


